
Zápis 

z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 

Kurdějov, konaného dne 29. 02. 2024 

 

ad 1) 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Kurdějov bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou obce 

panem Jaroslavem Matýškem v zasedací místnosti OÚ Kurdějov. 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1) 

konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů zastupitelstva), 

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Přítomni: 8 - Zdeněk Matulka, Jaroslav Matýšek, Petr Kamenský, Luboš Ondrůj, Vladimír 

Štefka, Zdenka Voňková, Jan Králík, Vít Rozboud 

Nepřítomni: 1 – Lubomír Němeček 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu. Nikdo s přítomných neměl námitky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Kurdějov schvaluje následující program veřejného zasedání. 

 

1) Zahájení a seznámení s programem 

2) Jmenování zapisovatele 

3) Jmenování ověřovatelů zápisu 

4) Zápis z minulého jednání ZO 

5) Rozpočet na rok 2024 

6) Střednědobý výhled 

7) Stanovení výběrové komise 

8) Projednání návrhu „Plánu rozvoje obce“ 

9) Různé 

10) Diskuse 

11) Závěr 

 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 1/6 bylo schváleno. 

 

ad 2)  

Předsedající navrhl jmenovat zapisovatelem paní Květu Vítečkovou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem paní Květu Vítečkovou. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 2/6 bylo schváleno. 

 

ad 3)  

Předsedající navrhl jmenovat ověřovatele zápisu pana Jana Králíka a paní Zdenu 

Voňkovou.                                                               

Návrh usnesení: 

ZO určuje ověřovatele zápisu pana Jana Králíka a paní Zdenu Voňkovou.                                                                                                                

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 3/6 bylo schváleno. 

 



ad 4) 

Členové zastupitelstva obce Kurdějov souhlasí se zněním zápisu z 5. veřejného 

zasedání ze dne 30. 11. 2023.  

Návrh usnesení: 

ZO Kurdějov schvaluje znění zápisu z 5. veřejného zasedání ZO konaného dne 30. 11. 

2023. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0.  

Usnesení č. 4/6 bylo schváleno. 

 

ad 5) 

S návrhem rozpočtu na rok 2024 seznámil všechny přítomné pan Jan Králík. Uvedl, že 

rozpočet na rok 2024 je schodkový, výdaje jsou ve výši 15.767.800,- Kč, příjmy ve 

výši 12.429.800,- Kč a financování, což je zůstatek finančních prostředků z r. 2023 ve 

výši 3.338.000,- Kč. Obec uzavřela dva vkladové účty u České spořitelny, jeden s 

vkladem 8.000.000,-, doba vkladu 3 měsíce a úroková sazba 5,5 %, druhý účet s 

vkladem 2.000.000,-, doba vkladu 1 měsíc a úroková sazba je dle aktuálního ceníku 

banky. Po projednání jednotlivých příjmů a výdajů ZO Kurdějov hlasovalo o rozpočtu 

obce Kurdějov na rok 2024. Návrh rozpočtu je přílohou č. 2 tohoto zápisu.  

Návrh usnesení: 

ZO Kurdějov schvaluje rozpočet na rok 2024. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 5/6 bylo schváleno. 

 

ad 6) 

S návrhem střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2026 seznámil přítomné pan 

starosta, poznamenal, že střednědobý výhled je zpracován na základě zák. č. 250/2000 Sb. o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, jedná se o střednědobý výhled finančního 

plánování, obsahuje souhrn příjmů a výdajů a především údaje o dlouhodobých závazcích a 

pohledávkách, fin. zdrojích a dlouhodobě realizovaných záměrech. Uvedená data vychází 

z plnění rozpočtu v r. 2023. Návrh je přílohou č. 3 tohoto zápisu.  

Návrh usnesení: 

ZO Kurdějov schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024-2026 ve stejném znění, 

jak je uvedeno v příloze č. 3 tohoto zápisu. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6/6 bylo schváleno. 

 

ad 7) 

Starosta oznámil členům ZO Kurdějov, že je potřeba stanovit členy výběrové komise pro 

výběrová řízení – „Obnova MK v Kurdějově – II. Etapa místní komunikace 7D“ a „Zvýšení 

bezpečnosti chodců v obci Kurdějov – chodník podél komunikace II/420 – úsek směr 

Diváky“. Navrženi byli: Jaroslav Matýšek, Zdeněk Matulka, Zdenka Voňková a administrátor 

Leoš Vejpustek. 

Návrh usnesení: 

ZO Kurdějov schvaluje za členy výběrové komise pro výběrová řízení – „Obnova MK 

v Kurdějově – II. Etapa místní komunikace 7D“ a „Zvýšení bezpečnosti chodců v obci 

Kurdějov – chodník podél komunikace II/420 – úsek směr Diváky“ pana Jaroslava Matýška, 

pana Zdeňka Matulku, paní Zdenku Voňkovou a administrátora pana Leoše Vejpustka. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0.  

Usnesení: 7/6 bylo schváleno. 

 



ad 8) 

Starosta seznámil přítomné s návrhem strategického plánu rozvoje obce Kurdějov, 

který je sestaven na období let 2024-2040. Plán rozvoje slouží pro zpracování 

investičních záměrů realizovaných v obci, jeho výhodou je průběžná aktualizace podle 

měnících se podmínek života v obci. Po schválení bude zveřejněn na stránkách obce. 

Návrh usnesení: 

ZO Kurdějov schvaluje Strategický plán rozvoje obce Kurdějov na roky 2024-2040. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 8/6 bylo schváleno. 

 

ad 9) 

Na vědomí zastupitelům se dává schválené rozpočtové opatření č. 15-17. 

 

Pan starosta pozval přítomné na dětský karneval, který se uskuteční v sobotu 2. března a 

zároveň poděkoval organizátorům i všem ostatním, kteří se podílely na pořádání kulturních 

akcí v roce 2023. 

 

ad 10) 

- Je v plánu obce opětovně se zabývat centrální čističkou odpadních vod? 

- Ano, zastupitelé se k této problematice pravidelně vracejí, vzhledem k měnícím 

se podmínkám (možnost zvážení gravitační čističky, kdy obec již může 

zasahovat do hlavní silnice), bude zastupitelstvo zvažovat vypracování nové 

efektivnější zpracování projektové dokumentace. 

 

- Obecní vinotéka by potřebovala lepší údržbu. 

- Zastupitelé již vyčlenili finanční prostředky pro údržbu obecních prostorů. 

 

- Bude se čistit koryto potoka? 

- Prozatím je na prvním místě stavba mostu. 

 

- Chtělo by lépe zabezpečit prostory hřiště, aby zde nepobíhali psi a nejezdilo se 

tady na kolech. 

- Prozatím je hřiště volně přípustné, pokud by obyvatelé nedodržovali stanovená 

pravidla, která jsou zveřejněna u hřiště, budeme se tímto na zastupitelstvu 

zabývat. 

 

- Chtěl bych pochválit renovaci a umístění dřevěného kříže. 

-     Děkujeme, cesta k tomu nebyla jednoduchá.   

 

ad 12) 

Na závěr předsedající pan Matýšek Jaroslav poděkoval všem účastníkům a ukončil veřejné 

zasedání zastupitelstva obce v 19:40 hodin. 

 

 

 

V Kurdějově dne 01. 03. 2024 

 

 

 

 



 

Zapsal: Květa Vítečková  

 

Starosta obce: Jaroslav Matýšek      ………………………………….. 

 

Ověřovatelé:   Jan Králík                 ……………………………………... 

           

                        Zdenka Voňková      ….………………………………….. 


